
ПРОТОКОЛ № 48 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  

благоустрою та земельних відносин 

                          

від 28 червня 2024 року 

 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Балюк А.М.,  Завацький А.Ф., Рудюк С.О. 

ЗАПРОШЕНІ: Галина Іванівна Білецька - міський голова; 

Ольга Василівна Прокопенко – секретар ради;  

Надія Володимирівна Хорова – начальник відділу комунальної власності, 

містобудування, та архітектури міської ради; 

Наталя Іллівна Рудницька - начальник відділу культури та туризму міської ради; 

Наталія Михайлівна Байбула – начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

1. Про створення виконавчого органу - відділу комунальної власності, 

містобудування та архітектури Андрушівської міської ради Бердичівського 

району Житомирської області із статусом юридичної особи публічного права. 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

2. Звіт про виконання плану роботи міської ради за І півріччя 2024 року та 

затвердження плану роботи міської ради на ІІ півріччя 2024 року. 

Інформує: Ольга Василівна Прокопенко – секретар ради 

3. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 1. Про створення виконавчого органу - відділу комунальної 

власності, містобудування та архітектури Андрушівської міської ради 

Бердичівського району Житомирської області із статусом юридичної особи 

публічного права. 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради підтримати даний проєкт рішення. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2.  Звіт про виконання плану роботи міської ради за І півріччя 2024 

року та затвердження плану роботи міської ради на ІІ півріччя 2024 року. 

Інформує: Ольга Василівна Прокопенко – секретар ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт про виконання плану роботи міської ради 

за І півріччя 2024 року взяти до відома та затвердити план роботи міської ради 

на ІІ півріччя 2024 року. 



Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Земельні питання (Інформація додається). 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити дані проєкти рішень.  

Одноголосно 

 

Голова комісії                                                                                    Петро РУДЮК 

 

Секретар комісії                                                                            Світлана РУДЮК   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


